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Svar på interpellation om flytt av fritidsgården 
 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen är besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
I en interpellation ställer Matija Rafaj (S) följande frågor till kommunstyrelsens 

ordförande Magnus Gunnarsson (M). 

 

1. Har ni haft dialog med ungdomsrådet i frågan? 

2. Har berörda tjänstemän gjort utredning i frågan? 

3. Har en konsekvensanalys gjorts? 

4. Har verksamhetsansvarig för fritidsgårdarna informerats/fått yttra sig i 

frågan? 

5. Hur mycket bli besparingen i budgeten för 2016? 

6. Hur ställer sig dina allianskollegor i kultur- och fritidsnämnden sig i 

frågan? 

7. Hur ställer sig skolan till att fritidsgården ska flytta in i deras lokaler? 

 

Magnus Gunnarsson (M) har lämnat ett skriftligt svar och besvarar 

interpellationen muntligt under sammanträdet. 

 

 


